
 

 

 

 

Side 1 af 1 

 

Folketingets Socialudvalg 

 

 

 

 

 

Dato: 18. marts 2015 

 

 

 

 

 

 

”Under henvisning til, at der i lovforslagets bemærkninger som argumentation 

for lempelse af reglerne peges på, at der årligt i gennemsnit kun foretages to 

tvangsadoptioner, bedes ministeren redegøre for, hvor mange afgørelser om 

tvangsadoption årligt, der ville være et passende niveau.” 

 

 

 

Jeg henviser til min samtidige besvarelse af spørgsmål nr. 4 (L 121). 

 

 

Manu Sareen 

 

       /Malene Vestergaard 
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